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PROTOKÓŁ  

z  XLVII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 6 września 2018 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2018 roku, poz. 994 z późniejszymi zmianami) 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1130. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny Radny Adam Laskowski. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLVII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Gminy. 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLVII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad punktu:  

- Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Brąszewice 

- Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie porządek obrad po zaproponowanych zmianach. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad głosowało 13 Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada 

Gminy opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

 

1. Otwarcie obrad XLVII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Brąszewice 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3 

Radny Jacek Piotrowski zapytał czego dotyczył anonim, o którym mowa w protokole. 

Przewodniczący Rady przedstawił protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która zajmowała się tą 

sprawą. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem innych uwag, poddał pod głosowanie protokół z XLVI sesji 

Rady Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 12 Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Stawirej), od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Piotrowski). 

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem protokołu. 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 20 czerwca 2018 r. do 5 września 

2018 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 20 czerwca naprawiano drogę w m. Godynice obok cmentarza. 
2. W dniu 21 czerwca równano teren na hydroforni Godynice. 
3. W dniu 22 czerwca naprawiano tłuczniem drogę  w m. Pokrzywniaki. 
4. W dniu 26 czerwca naprawiano tłuczniem drogę w m. Bukowiec oraz  równano drogi gminne. 
5. W dniu 27 czerwca wywożono ziemią teren na hydroforni w Godynicach i równano drogi. 
6. W dniu 28 czerwca naprawiano tłuczniem drogę w m. Starce, równano drogi gminne. 
7. W dniu 29 czerwca naprawiano drogę na ul. Kasztanowej, równano dróg gminne. 
8. W dniu 02 lipca naprawiano drogę w m. Starce. 
9. W dniu 03 lipca wykaszano teren Brąszewic oraz przywożono stoły i krzesła na festyn. 
10. W dniach 04-06 lipca przygotowywania do festynu. 
11. W dniach 9-10 lipca sprzątanie po festynie (odwóz stołów i krzeseł oraz sceny). 
12. W dniu 12 lipca rozbierano ogrodzenie na hydroforni w Godynicach. 
13. W dniu 13-17 lipca rozbierano budynek na terenie Szkoły w Chajewie. 
14. W dniu 18 lipca usuwano awarię wody w Chajew Kolonia oraz naprawiano przepust w 

Kamienikach. 
15. W dniach 19- 20 lipca równano drogi gminne. 
16. W dniu 23 lipca równano drogi gminne oraz  załadunek gruzu na hydroforni w Godynicach. 
17. W dniu 24 lipca naprawiano drogę na ul. Kasztanowej. 
18. W dniach 25-31 lipca przewóz ziemi z SP Żuraw do SUW Godynice. 
19. W dniu 01 sierpnia sprzątano terenu gminy. 
20. W dniach 2-3  sierpnia rozbiórka budynku Chajew. 
21. W dniach 13-14 sierpnia równanie terenu na parkingu Godynice, naprawa żwirem drogi relacji 

Godynice-Zagórcze. 
22. W dniach 16 - 17 sierpnia naprawiano drogę w m. Starce. 
23. W dniach 20-21 sierpnia równano teren SUW Godynice, wykaszano pobocza na terenie gminy. 
24. W dniu 22 sierpnia usuwano awarię wody przy strażnicy w  Godynicach, naprawiano drogę w 

m. Zagóra. 
25. W dniu 23 sierpnia równano drogi w sołectwie Chajew oraz równano teren przy oczyszczalni 

ścieków, sprzątano teren Chajewa. 
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26. W dniu 24 sierpnia naprawiano drogę m. Kosatka w stronę pól oraz równano drogi gminne. 
27. W dniu 27 sierpnia równano drogi gminne,  naprawiano drogę w m. Salamony materiałem z 

urobku. 
28. W dniu 28 sierpnia wycinka krzaków na Trzcince, naprawiano drogę materiałem z urobku. 
29. W dniu 29 sierpnia naprawiano żwirem drogę Pluty-Przedłęcze oraz równano drogi. 
30. W dniu 30 sierpnia usuwano awarię wody Łagiewniki-Starce na linii głównej oraz równano 

drogi, wycinano i sprzątano gałęzie przy drodze Żuraw-Salamony. 
31. W dniu 31 sierpnia równano drogi gminne oraz wyrywano pnie przy SP w Żurawiu. 
32. W dniu 3 września obcinano gałęzie przy drodze w kierunku m. Kosatka oraz na targowicy. 
33. Zamontowano ogrodzenie parkingu w Godynicach (w ramach funduszu sołeckiego). 
34. W dniach 4-5 wrzesień naprawiano drogę relacji Czartoria -Chajew i wycinano krzaki w 

Brąszewicach  oraz równano drogi gminne. 
35. W dniu 5 września równano  teren przy boisku szkolnym w m. Chajew oraz równano drogi 

gminne. 
36. Podpisano umowę na wykonanie drogi w m. drogę Zadębieniec. 
37. W sierpniu odbyła się kontrola z WFOŚIGW w Łodzi wykonania przebudowy SUW w 

Godynicach. Protokół z kontroli nie zawiera żadnych uwag. 
Ad. 5 

Radny Grzegorz Kulig zgłosił potrzebę równania drogi w m. Sokolenie i drogi Starce – Robaszew. 

Radny Jan Stawirej zapytał o sprawę pozyskania środków finansowych z LGD przez parafie oraz o 

remont ul. Górnej. 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił leżący na działce gminnej przy ul. Starowiejskiej gruz oraz wyraził obawy 

o zabezpieczenie wody na cele ppoż. i dostępność zbiornika na ul. Ks. Nierychlewskiego. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że usunięcie gałęzi na Żurawiu zostało wykonane niedokładnie 

oraz ponowił zgłoszenie dotyczące gałęzi wrastające w linię energetyczną. 

Radny Józef Przezak zgłosił potrzebę wykoszenia kanału w m. Przedłęcze. 

Radna Dorota Lipka zgłosiła potrzebę wykoszenia rowu w m. Błota. 

Radny Józef Toruński podziękował za usunięcie zakrzaczeń, zgłosił potrzebę utwardzenia drogi gminnej 

w m. Trzcinka oraz potrzebę usunięcia suchych gałęzi z dębów w m. Budy. Dodatkowo zgłosił 

niedziałające lampy w m. Trzcinka. 

Radna Bożena Łuszczek zgłosiła uwagi do jakości wody. 

Radny Jacek Piotrowski przekazał uwagi dotyczące pobocza oraz znaku z nazwą miejscowości w m. 

Salamony. 

Radny Jarosław Plichta zapytał o możliwość utworzenia przystanku „na żądanie” oraz o wyniki 

pomiarów energii elektrycznej w m. Zadębieniec. 

Radna Grażyna Dobruchowska zapytała o przekazanie przez kurię działki w m. Godynice. 

Radny Ryszard Kurzaj wnioskował o utwardzenia gruntu pod przystankiem na ul. Zabrodzie. 

Wójt Gminy poinformował, że wykaszanie i naprawy dróg będą kontynuowane, a wszystkie zgłoszenia 

będą przekazane do właściwych pracowników i instytucji. Dodał, że remont ul. Górnej w chwili obecnej 

nie będzie możliwy ze względu na to, że firmy drogowe są zbyt obciążone pracami i nie chciały podjąć 

się tego zadania. Wyraził zdanie, że należałoby w najbliższych latach przeprowadzić remont ul. Górnej 

aż do m. Kosatka. Poinformował, że z informacji, które posiada parafia Brąszewice przekazała 

dokumenty dotyczące dofinansowania do biura LGD i zarząd będzie w tej sprawie podejmował decyzje. 

Dodał, że jakość wody jest systematycznie kontrolowana przez Sanepid, a problemy z ciśnieniem wody 

wynikają ze złej jakości energii elektrycznej na SUW. 
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Wójt Gminy zwrócił się do Radnego Grzegorza Kuliga z pytaniem o wyrażenie opinii dotyczącej 

wykonania w bieżącym roku dwóch odcinków dróg powiatowych w m. Czartoria i Starce (po około 400 

mb każdy) z destruktu asfaltowego. 

Radny Grzegorz Kulig wyraził zdanie, ze nie jest to idealne rozwiązanie, ale mieszkańcy przychylają się 

do takiej inwestycji. Dodał, że również jest „za”. 

Radny Jan Stawirej wyraził swoją opinię na temat ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy, sposobu 

przygotowywania projektów uchwał oraz zwoływania sesji Rady Gminy. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały dotyczący wynagrodzenia były omawiany i 

podejmowany na poprzedniej sesji. 

Radna Grażyna Dobruchowska i Radna Dorota Lipka opuściły obrady (10:50) 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie umieszczenia tablicy 

pamiątkowej. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o zmianę w stosunku do poprzedniej uchwały w tej sprawie. 

Wójt Gminy poinformował, że po konsultacji uchwały z IPN, została zaproponowana korekta treści 

napisu na tablicy pamiątkowej. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVII/212/2018 z dnia 6 września 2018 r. w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Radna Bożena Łuszczek opuściła obrady Rady Gminy (11:05). 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brąszewice. 

Sekretarz Gminy przedstawiła treść regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 11 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 10 

Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (Jan Stawirej). Większością głosów Rada Gminy  opowiedziała 

się za przyjęciem Uchwały Nr XLVII/213/2018 z dnia 6 września 2018 r. w sprawie uchwalenia 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2018 rok. 

Skarbnik Gminy przedstawiła szczegóły projektu uchwały. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że adaptacja budynku po Szkole Podstawowej w Brąszewicach jest 

zbyt droga. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał, czy został opracowany projekt adaptacji. 

Wójt Gminy poinformował, że trwają prace i uzgodnienia w biurze projektowym. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 11 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 8 

Radnych, przeciwko 1 Radny (Jan Stawirej) od głosu wstrzymało się 2 Radnych (J. Piotrowski, G. Kulig). 

Większością głosów Rada Gminy  opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLVII/214/2018 z dnia 6 

września 2018 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 
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Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- poinformował, że w najbliższym czasie zostanie przesłany w materiałach na sesję projekt statutu 

Gminy Brąszewice zgodnie z nowymi przepisami dotyczącymi samorządów. 

- poinformował o pozyskaniu 41893,00 zł dofinansowania z 0,4% rezerwy części oświatowej subwencji 

ogólnej na rok 2018 na wyposażenie Szkoły Podstawowej w Żurawiu w pomoce dydaktyczne niezbędne 

do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych. 

- poinformował o pozyskaniu Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenitencjarnej – 

Funduszu Sprawiedliwości dla ośmiu jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z gminy Brąszewice 

nowego sprzętu ratownictwa medycznego i technicznego o wartości 55 993,97 złotych. 

- przypomniał o zbliżającym się terminie złożenia oświadczeń majątkowych na koniec kadencji. 

- przekazał zaproszenie na Sieradzki Jarmark Powiatowy na dzień 9 września 2018 r. 

Radny Jan Stawirej zapytał o konsekwencje niezłożenia oświadczenia majątkowego. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak przedstawił opinię dotyczącą niezłożenia oświadczenie majątkowego 

przez radnego. 

Radny Jerzy Ławniczak zwrócił uwagę, a opóźnienia w rozstrzyganiu naborów w Lokalnej Grupie 

Działania. 

Wójt Gminy poinformował, że opóźnienia w rozstrzyganiu naborów w LGD powstały z przyczyn 

proceduralnych. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLVII sesji Rady Gminy o godzinie 1130.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


